
Generalforsamling 2021 

lørdag d. 21. august 2021 kl. efter middagen 

ved MeginBowle stævnet i Sortsø 

 

Dansk – and English version afterwards 

 

Referat: 

• Valg af dirigent og stemmetællere. På grund af det overskuelige antal 

deltagere besluttede vi at lade formanden fungere som dirigent. 

• Valg af referent. Formanden. 

• Bestyrelsens beretning. MeginBowlen i 2020 blev udsat på grund af 

coronasituationen. I stedet indbød Henning Ringe Ibsen til sejlads i 

Sortsø 22.-23. august, der blev et hyggeligt træf med sejlads om 

lørdagen og havnesnak om søndagen på grund af kraftig blæst. Sidste 

weekend i maj indbød Henning igen til sejlads og erfaringsopbygning 

med baggrund i den sejladsvejledning Henning har udarbejdet. I juni 

2021 indbød en gruppe sejlere til fællessejlads fra Dyreborg ved Leif 

Bøtkers sommerhus. I årets løb har der været en del henvendelser (10 

– 20)  til klubben fra sejlere, der tænker på at købe Meginjolle og gerne 

vil have råd og erfaringer. Enkelte har været til prøvesejlads hos Paul i 

Mariager fjord, hvor vi har Meginjolle nr. 500 til rådighed. Der er i 

klubben en konstruktiv samtale om hvad der evt. kan få flere til at sejle 

mere – enten ved at ajourføre vores regler med andre jollers 

kapsejladsregler eller ved at fastholde den hidtidige praksis med 



forenklede regler. der lægges op til videre drøftelse i den kommende 

tid. 

• Aflæggelse af regnskab. Kassebeholdningen var 20.8 – 2021 på kr. 

8404,38 – og et år før på 8225,18.  20 sejlere har indbetalt frivilligt 

kontingent på kr. 100. Udgifter til website er på kr. 1800. 

• Fastsættelse af sted for næste års Meginbowle. Der var ingen der 

meldte sig som arrangør, men formanden havde talte med Jens 

Poulsen, der ville undersøge mulighederne for MeginBowle i 2022 i 

Lillebælt/ Gamborg fjord. 

• Behandling af indkomne forslag. Der var ikke indkommet forslag. 

• Valg af bestyrelse. Bestyrelsen blev genvalgt 

• Evt. valg af 2 revisorer. Regnskabet er så enkelt og kontoudtog 

tilgængeligt for alle – så dette betragtes som revision. Dorte Kjær 

passer den daglige drift – tak til Dorte! 

• Evt.  Emnet med Meginklubbens kapsejladsregler – nævnt i 

formandens beretning – blev drøftet. Der blev fremført argumenter for 

begge holdninger – enten at ajourføre reglerne med de internationale 

regler og derved måske tiltrække en ny generation af sejlere – eller at 

bibeholde de forenklede regler, der gennem årene har været 

kendetegnet for Meginjollekulturen. Spørgsmålet kunne selvsagt ikke 

afklares endeligt, da det er svært at spå om fremtiden. Alle var enige 

om fortsat bakke de gode initiativer op med små fællessejladser hvor 

arrangementet er enkelt, idet alle selvmedbringer forplejning og telt. 

 
På bestyrelsens vegne, 

 

Paul Chr. Arnbak, Megin 444 



 

 

General Assembly 2021 

Saturday 21 August 2021 at the afternoon 

at the MeginBowle in Sortsø 

 

Summary: 

• Election of conductor and tellers. Due to the manageable number of 
participants, we decided to let the chairman act as conductor. 

• Election of referee. The chairman. 

• Report of the Board of Directors. The MeginBowlen in 2020 was postponed 
due to the corona situation. Instead, Henning Ringe Ibsen invited to sail in 
Sortsø 22.-23. August, which was a nice meeting with sailing on Saturday 
and harbor talk on Sunday due to strong winds. Last weekend in May, 
Henning again invited to sailing and gaining experience based on the sailing 
instructions Henning has prepared. In June 2021, a group of sailors invited for 
sailing from Dyreborg at Leif Bøtker's cottage. During the year, there have 
been a number of inquiries (10 - 20) to the club from sailors who are thinking 
of buying Meginjolle and would like advice and experience. Some have been 
on trial sailing with Paul in Mariager fjord, where we have Meginjolle no. 500 
available. There is a constructive conversation in the club about what might. 
can get more people to sail more - either by updating our rules with other 
dinghies' racing rules or by maintaining the previous practice with simplified 
rules. further discussion is planned in the near future. 

• Presentation of accounts. The cash balance was 20.8 - 2021 at dk kr 
8404.38 - and a year earlier at 8225.18. 20 sailors have paid a voluntary 
membership fee of DKK 100. The cost of the website is DKK 1,800. 

• Determining the location for next year's Meginbowle. No one volunteered as 
an organizer, but the chairman had spoken with Jens Poulsen, who wanted to 
investigate the possibilities for MeginBowle in 2022 in Lillebælt / Gamborg 
fjord. 



• Processing of received proposals. No proposals had been received. 

• Election of the Board of Directors. The board was re-elected 

• Possibly. election of 2 auditors. The accounts are so simple and 
account statements are available to everyone - so this is considered an audit. 
Dorte Kjær fits the daily operation - thanks to Dorte! 

• Possibly. The topic of the Meginklubben's racing rules - mentioned 
in the chairman's report - was discussed. Arguments were made for both 
positions - either to update the rules with the international rules and thereby 
perhaps attract a new generation of sailors - or to maintain the simplified rules 
that have been characteristic of the Meginjolle culture over the years. Of 
course, the question could not be finally clarified, as it is difficult to predict the 
future. Everyone agreed to continue to support the good initiatives with small 
joint sailings where the event is simple, as everyone brings self-catering and 
tents. 

 

On behalf of the Board of Directors, 

 

Paul Chr. Arnbak, Megin 444 

 


